

## **Announcement/Announce**

---

The Society for Technical Communication (STC) will hold its 47<sup>th</sup> Annual Conference in Orlando, Florida, May 21–24, 2000. The conference will feature more than 250 technical sessions covering technical writing, editing, management, Web design, multimedia, and other subjects of interest to technical communicators. Information on the conference is available on the STC office Web site at <<http://www.stc-va.org>>. A copy of the conference Preliminary Program, including a registration form, can be obtained by calling (703) 522-4114 ext. 200.

---

La Société pour la Communication Professionnelle (STC) tiendra son 47<sup>ème</sup> Congrès Annuel à Orlando, en Floride, du 21 au 24 mai 2000. Le programme comprendra plus de 250 sessions portant sur la rédaction professionnelle, la préparation d'articles, la direction, la conception de site sur le Web, les multimédia et autres sujets d'intérêt. Pour plus de renseignements, consultez le site de la Société : <<http://www.stc-va.org>>. Pour obtenir le programme préliminaire, incluant un formulaire d'inscription, téléphonez au (703) 522-4114 poste 200.

## Announcement/Announce

---

The Computers and Writing 2000 conference, or CW2K, will be held May 25–28, 2000 in Fort Worth, Texas. The Computers and Writing Conference (CWC) is an annual, national conference focusing on the use of computer technology to facilitate the teaching and learning of writing specifically, but language arts in a broader sense. The theme of the conference, “Evolution, Revolution and Implementation: Computers and Writing for Global Change”, focuses on using computer technology to promote learning globally.

For more information:

<<http://www.eaze.net/~jfbarber/cw2k/entranceframeset.html>>.

---

Le Congrès sur les Ordinateurs et la Rédaction 2000 (CW2K) aura lieu à Fort Worth, au Texas, du 25 au 28 mai 2000. Ce Congrès national annuel porte sur l'utilisation des ordinateurs dans l'enseignement de la rédaction et de la langue. Le thème du Congrès : “Évolution, Révolution et Réalisation” portera sur l'utilisation de la technologie informatique pour favoriser l'apprentissage à l'échelle mondiale.

Pour plus de renseignements, consultez :

<<http://www.eaze.net/~jfbarber/cw2k/entranceframeset.html>>

## **Announcement/Announce**

---

The International Communication Association (ICA) will hold its 50<sup>th</sup> Annual conference on June 1–5, 2000 in Acapulco, Mexico. The conference, “ICA: 50 Years of Research in Communication, Culture, and Cognition”, will focus on the theme of the ICAs 50<sup>th</sup> anniversary and dedicate scholarly energies to accumulating past knowledge, evaluation the successes and failures of research endeavors, and speculating about the next 50 years of the new millenium. This conference will be a celebration of ICAs 50 years as a professional organization — its personalities, its history, its fads and foibles, its contributions, and its failures.

For more information: <<http://www.stc-va.org/fofficer.htm>>

---

La Société Internationale pour la Communication (ICA) tiendra son 50<sup>ème</sup> Congrès annuel du 1er au 5 juin à Acapulco, au Mexique. À l’occasion du 50<sup>ème</sup> anniversaire de l’Association, le thème du Congrès, “ICA : 50 ans de Recherche en Communication, Culture et Connaissance” portera sur les connaissances acquises pendant les 50 dernières années, les réussites et les échecs ainsi que les prévisions pour les 50 prochaines années.

Pour plus de renseignements, consultez : <<http://www.stc-va.org/fofficer.htm>>

## Announcement/Announce

---

The National Council of Teachers of English (NCTE) will host a spring conference May 16–18, 2000 in New York City. Session topics include Writing, Literature Study, Inquiry/Critical Thinking, Interdisciplinary Studies, Standards and Assessment, Shakespeare, Technology and Media, and Reading. The three-stranded program is made up of traditional panel presentations, as well as nontraditional collaborative formats of performances, readings, and discussions of effective practices that focus on issues and concerns in the teaching of English and language arts.

For more information: <<http://www.ncte.org/convention/spring2000>>

---

Le Conseil National des Professeurs d'Anglais (NCTE) tiendra un congrès à New York du 16 au 18 mai 2000. Les sessions porteront sur la rédaction, l'étude de la littérature, l'investigation et la critique, les études interdisciplinaires, les niveaux et l'évaluation, Shakespeare, la technologie et les médias et la lecture. Le programme comprendra des réunions-débats ainsi que des modes de communication moins traditionnels : présentations en collaboration, séances de lecture et discussions portant sur l'enseignement de la langue et des lettres.

Pour plus de renseignements, consultez : <<http://www.ncte.org/convention/spring2000>>